
Protokoll fiirt vid styrelsesammanträde fiir Förbundet fiir F.koparken q7 04 27

Närvarande: Richard Murray, Henrik Waldenström, Anne Murray ( till kI.19.00),
Birgitta Bergquist, Ame Martdng, Mats Gullberg, Peter Schantz. Slirskilt inbjudna:

Maria Karlsson, kanslist och Sven-Eric Asplund.
Anmält fiirhinder: J ana ZuPatc.
Ej närvarande: Christer Grunder.
1. Mötets öppnande
Ordforande fuchard Murray öppnade mötet.

2. Dagordning. Fastställdes.
3. Tidigare protokoll.
Protokollet frän97 04 09 fastställdes.
4. Verksamhetsplanen. Arbets grupperna rapporterar.
Remissgruppen:
Anne foreträdde remissgruppen och delade ut sammanställning över planiirenden rörande

Stockholm och Solna. Ärendet Bratrlund bevakas av Peter S. Öp Nsp Solna bevarad av Bengt

Edlund. Fråga: Hur håller vi rätt på och bevakar alla planer? Svar: Remissgruppen iir autonom

men alla svar måste liimnas till Richard ftr underskrift.
Observera att kanslisten Maria skall ha kopia på alla remissvar for vidare arkivering. Maria
kommer också att ordna med adressiindringar så alla plantirenden går till henne fub till
reimssgruppen.
Beslut: Remissgruppen presenterar vid senare tillfiille en arbetsordning.

Infogruppen presenterade sitt ftirslag till verksamhetsplanering. Förslaget godtogs i princip.
Se bilaga med kompletterande anteckningar vad gäller ansvarsftirdelning. Kommentarer i
övrigt vad gäller infogruppens ftirslag: Sponsor for Bladet fran Ekoparken? Denna fråga fors
över till ekonomigruppen.
Vi bör utreda vidare hur vi kan fä tiligang till internet. Birgitta Rapp har lovat hjiilpa till.
Extra tilldelning av Bladet fr Ekop.till större organisationer? Maria tar kontakt med de största

mdlemsorganisationema for att diskutera deras behov. Under forslaget * Pedagogisk

verksamhet: Viktigaste målgrupp ft)r denna iir våra medlemsorganisationer. Skall vi rikla oss

utåt med foredrag, info o dyl behöver vi stommar till foredrag.

Övrigt: Maria och Birgitta fick i uppdrag att utreda hur vi skall kunna sprida vår broschyr på

bästa sätt.

AU:s verksamhetsPlan.
Viktigt få en givande kontakt med Solna samt ftilja upp vad man gör i den kommunen.

Övriga viktiga frågor att penetrera:
* Vad gör samverkansgruPPen?
* Vad hiinder med Liinssyrelsens utredning till miljödepartementet?
* Hearing i riskdagen ang Nsp?( hör med Lennart Dal6us, ordf. i jordbruksutskottet).
* Bevaka PBl-översynen samt miljbalken
* Vad gäller " grönskagruppen " behöver FFE tala med ståthållariimbetet.

Henriks " blåslampekampanj ": Vi behöver lista flera grupper som man skall rikta in sig på.

Förslag: Gör en lista över kontakter liknande den som remissgruppen gjort.

Ekonomigruppen:
Arne har gjort två ansökningar om pengar: Miljöstipendium, Solna samt Miljövårdsfonden.

Annat vad gäller ekonomin: Båtrurerna( -ftireningsspecial ) har inbringat ca 5.000:-
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Kartftrsäljningen drar in litet pengar och bör fortsätta. WWF kommer att bygga upp en fond
Ior
långsiktigt skydd av Ekoparken. Avkastningen skall gå till olika verksamheter i parken. Kan
vi fä del av pengar dåir? Sports recykling? Ar vi helt utanlor denna aktivitet?

Kansligruppen:
En rad praktiska frågor iir ordnade av Maria ssm eftersiindning av post, telefonsvararen, m.m.
Maria skall nu göra lista över departement, myndigheter, organisationer, m.fl som skall ha vår
nya adress. Börja med Peter S sorn har lång adresslista!
Varje måndagf,m. skall Richard och Maria ha tfukontahfo, att diskutera hur jobbet går.
Arne som ingår i kansligruppen skall oclcså hålla kontakt liksom Birgitta.

Övrigt: Vid vart ftina möte som också var konstituerande tydliggjordes inte i protokollet hur
uppgifterna ft)rdelas i styrelsen

S ty re ls ens ko nstituering :
Vice ordf: Peter Schantz
Kassör: Mats Gullberg.
Rätt att tecka firma: Ordftjranden Richard Murray samt Mats Gullberg, var ftir sig
Sekreterare: Birgiua Bergquist.
AU: Richard Murray, Peter Schantz och Henrik Waldenström.

5.Policygruppen.
Richard fbr in de ?indringar som togs på ordf.konf. Diirefter kan programmet ftirdigställas och
distribueras.

6. Ordf. konf. uppfiiljning.
Möte med Djurg:s hbf 15/5 kl 19-20. Möte bör ordnas snarast även med Fören.Ö-malm.

7. Rapporter:
Richard fortsätter sitt stöd fiir Skeppsholmbron.
Valborg: FFE gör ingen egen aktivitet.
Begåiran om ersättning ftr utlägg som Richard giort ftir proj. Stad och natur i balans.

Henrik W reserverade sig. Frågan bordlades.

8. OS
Henrik ansåg att FFE måste ta en mera konkret ställning. Vidare meddelade ha att man vill
investera ca 35 ml« ftr byggande av anläggningar vid Kaknäs.

Vi beslöt att utreda de framtida skadorna vid Brunnsviken och Kaknäs for att kunna ha ett

bäure underlag vid de vidare diskussionema med OS-kansliet.

Henrik håller fortsatt kontakt med Mikael Artursson.

t

L

vid
C

Jrrstedrz

h,/r^-l
Richard Murray
ordf.sekr


